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Organizator
spotkania

Prowadzący

Sekretarz

Uczestnicy

WYDZIAŁ KULTURY, SPORTU, TURYSTYKI I PROMOCJI

Małgorzata Wójcik - Bąk - Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji

Karolina Kuk -inspektor ds. sportu, rekreacji i współpracy zagranicznej

Przedstawiciele RS:

1. Ewa Sowa - Zastępca Prezydenta Miasta,
2. Małgorzata Wójcik - Bąk - Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i

Promocji,
3. Karolina Kuk -inspektor ds. sportu, rekreacji i współpracy zagranicznej,
4. Jan Wojtaś - Klub Sportowy ATS Stargard,
5. Krzysztof Ciach - Powiatowe Zrzeszenie Ludowe Zespoły Sportowe
6. Marek Różyczka - Lekkoatletyczny Ludowy Klub Sportowy „Pomorze"

Stargard,
7. Zbigniew Markiewicz - Klub Pływacki „Neptun" Stargard,
8. Paweł Michalczyk - Zakładowy Klub Sportowy „Kluczevia"
9. Paweł Ksiądz - Prezes Zarządu Spójni Stargard Sportowej Spółki Akcyjnej
1 O. Piotr Biernikowi cz - Klub Sportowy „Spójnia",
11. Zbigniew Krzysiek - Wiodący Międzyszkolny Ludowy Klub Sportowy

,,Pomorze" Stargard,
12. Julian Wójcik- Stargardzki Klub Lekkoatletyczny,
13. Mariusz Kucharczyk - Ludowy Klub Sportowy „Feniks Pesta",
14. Monika Szotowicz - Z-ca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury

Sportu Rady Miejskiej w Stargardzie
Przy udziale:
15. Sylwia Kuleczko - Zastępca Dyrektora Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i

Promocji
16. Marta Lewandowska- Felisiak - inspektor ds. budżetu w Wydziale Kultury,

Sportu, Turyst}'ki i Promocji.

1. Powitanie
2. Stwierdzenie quorum
3. Poinformowanie o pozytywnym zaopiniowaniu zmian kryteriów
4. Przedstawienie propozycji podziału środków z przeznaczeniem na

szkolenie dzieci i młodzieży na rok 2024 zgodnie z zaopiniowanymi
zmianami.

5. Wolne wnioski
6. Zakończenie obrad

PRZEBIEG SP.OTKANIA

Spotkanie w imieniu Przewodniczącej Rady otworzyła Dyrektor Wydziału Kultury,
Sportu, Turystyki i Promocji - Małgorzata Wójcik - Bąk. Stwierdzono quorum zatem
spotkanie uznano za ważne.
Poinformowano po raz kolejny, że nadal są błędy w składanych informacjach, co
uniemożliwia rzetelny podział środków. Poinformowano także, że wpłynęły wnioski
na stypendia i nagrody sportowe, które obecnie podlegają ocenie formalnej. Nadal
Kluby popełniają błędy i nierzetelnie przygotowują dokumenty.
Członkowie Rady pozytywnie większością głosów zaopiniowali zmianę kryteriów
podziału środków z przeznaczeniem na szkolenie sportowe dzieci i młodzieży, tj.:
uzależnienie wysokości dotacji także od długości funkcjonowania
klubu/Stowarzyszenia sportowego na terenie Miasta Stargard oraz od tego czy
szkolenie prowadzone jest w zakresie sportów olimpijskich, czy nieolimpijskich, z
zastrzeżeniem, że wysokość dotacji w roku 2024 nie może być niższa niż w roku
ubiegłym przy założeniu, że punkty za poszczesólnę kryteria nie bYłY niższe.
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Poinformowano Członków Rady Sportu o procedurze zmian ww. kryteriów tj.
konieczności wprowadzenia zmian poprzez Zarządzenie Prezydenta Miasta
Stargard.
W związku z pozytywną opinią odnoszącą się do zmiany kryteriów tj. procentowego
udziału w podziale środków dotacji ze względu na długość funkcjonowania klubu
Następnie przedłożono do zaopiniowania propozycję podziału środków na szkolenie
dzieci i młodzieży w roku 2024. Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowany
podział większością głosów przy 11 głosach za (3 osoby wstrzymały się od głosu).
Propozycję kwot zawiera załącznik do niniejszego protokołu.

W nawiązaniu do Regulaminu przyznawania stypendiów, nagród i wyróżnień
sportowych przyznawanych za osiągnięte wyniki sportowe, Komisja ds.
przyznawania stypendiów, nagród i wyróżnień składa się m. in. z trzech
przedstawicieli Stargardzkiej Rady Sportu.
Większością głosów przy 13 głosach za ( 1 głos przeciw), Członkowie Rady
opowiedzieli się za utrzymaniem składu Komisji wybranej w 2022 r.
W wolnych wnioskach Julian Wójcik - prezes Stargardzkiego Klubu
Lekkoatletycznego zwrócił się z pytaniem, dlaczego sport powszechny jest tak nisko
dotowany przez miasto, dlaczego SKL otrzymał za małą dotację na wszystkie
realizowane przez siebie imprezy. Odpowiedzi udzieliła Pani Prezydent Ewa Sowa
oraz Pani Małgorzata Wójcik-Bąk informując, że Klub otrzymał wyższą dotację niż w
roku ubiegłym, że Ośrodek Sportu i Rekreacji OSiR Stargard SP. z o.o. będzie
współfinansował organizacje Biegu o Błękitną Wstęgę. Zapytano także Pana Juliana
Wójcika, czy Klub oprócz tego, że otrzymał środki od Marszałka Województwa
aplikował chociażby do programu SPOŁECZNIK o małe granty na sfinansowanie
swoich potrzeb. Pan Julian Wójcik negatywnie ocenił fakt, iż na dzieci i młodzież
przekazywane są tak duże środki finansowe z Miasta. W odpowiedzi poinformowało
Pana Juliana Wójcika, że objecie młodych ludzi szkoleniem sportowym jest
niezwykle ważne z wielu względów, nie tylko uzyskiwania najwyższych osiągnieć
sportowych, ale też wychowania ludzi, którzy będą aktywnie żyć, dbać o swoje
zdrowie psychiczne i fizyczne.
Na tym spotkanie zakończono.

Wnioski

1. Spotkanie Stargardzkiej Rady Sportu uznano się za ważne.
2. Po raz kolejny zwrócono uwagę na nierzetelnie przegotowywane przez

Kluby/Stowarzyszenia wnioski.
3. Pozytywnie zaopiniowano przedstawioną propozycję podziału środków na

szkolenie dzieci i młodzieży na rok 2024.
4. Utrzymano skład Komisji stypendialnej

ZAKOŃCZENIE OBRAD

Sporządziła: Karolina Kuk

Zatwierdzi/ :
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KWOTA DOTA□I NA ROK 2024
~wota dotacji

1. Spójnia Stargard SSA 152 582,00 zł
2. Klub Piłkarski Błękitni Stargard 115 390,00 zł
3. ZKS Kluczevia 51 245,00 zł
4. AKADEMIA SIATKÓWKI 6 392,00 zł
5. Klub Sportowy Spójnia 57 078,00 zł
6. MUKS BSS Stargard 28 581,00 zł
7. LKS Feniks Pesta 94 900,00 zł
8. LLKS Pomorze Stargard 47 183,00 zł
9. Klub Pływacki NEPTUN 79 784,00 zł
10. Klub Karate Shobu-Kan 11 131,00 zł
11. Klub Zapaśniczy "Zieloni" 10 000,00 zł
12. Stargardzkie Towarzystwo Cyklistów 37 147,00 zł
13. Klub Sportowy ATS Stargard 29 164,00 zł
14. WMLKS Pomorze Stargard 66 869,00 zł

Uczniowski Klub Sportowy Valiant Jiu
15. [Jitsu Kings

RAZEM I
19 194,00 zł

806 640,00 zł

Załącznik do Protokołu Stargardzkiej Rady
Sportu z dnla 08.02.2024 r.
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